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Адрес Nanjing Yonghua Glass Co., Ltd. 
Qixia mountain, Qixia town 
Nanjing, Jiangsu province 
(210033) 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The main products: glaverbel glass, patterned glass and all kinds of lens.

1. Glaverbel glass  
the products are adopted with the craft coming from Belgium. With the characteristics of good plainness, high transparency, small difference in
thickness, many specifications and the thickness is from 1mm~8mm, so it can be widely used in various glass deep processing and furniture
maintenance, besides, customizing sizes are also available.

2. Patterned glass  
diffuse reflection shapes when light penetrates the patterned glass to avoid being dazzled due to its acid- etched performance. High quality products in
3~12mm thick and various sizes and types can be customized. The quality reaches the National standard JC/T511-93 and the products can be widely
used in architecture, home decoration, tempering, fridge, etc.

3. Mirror 
Mirror factory was established in 2003 according to the market’s demand. First-class equipment and technology is introduced including advanced
system of numeral auto-control vacuum pump & vapor deposition and numeral auto-control monitor system of water quality and color intensity,
furthermore, strengthening measurement of clean and drain & dry is also allocated to guarantee the quality more reliable. High quality & qualified rate
products can be produced with biggest size up to 2440 x 1840. 

Company Profile of Nanjing Yonghua Glass Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


